
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nrIX/2024
z sesji w dniu 23 października 2024 r.,

która odbyta się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 23 października 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:24 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:
l. Jordan Barański

2. Adam Bysko
3. JacekChowaniec
4. Paweł Handzlik

5. Dariusz Kanik

6. Krzysztof Krajewski
7. Antoni Kufel
8. Elżbieta Lenda
9. Alina Macher
10. Bożena Maślanka

11. Małgorzata Olma
12. Patrycja Panek
13. Piotr Pielesz

14. Katarzyna Pilarz
15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 14. 10 otworzyła sesję, następnie stwierdziła obecność
15 radnych na sesji z 15-osobowego składu rady, stwierdzając tym samym prawomocność obrad.

W następnej kolejności Przewodnicząca powitała zebranych:
- radnych - //sto obecności stanowi załącznik nr l do protokofu,
- Wójta Gminy pana Macieja Mrówkę,
- Zastępcę Wójta pana Sławomira Filapka,
- Sekretarza Gminy panią Alicję Raszka - Micherdzińską,
- Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
- panią Małgorzatę Lempart oraz Annę Strzelczyk z Biura Obsługi Rady,
- pana Arkadiusza Dyk- informatyka,
- pana Adama Caputę Radnego Powiatu Bielskiego,

Następnie Przewodnicząca odczytała klauzulę RODO. Pełna treść klauzuli została wywieszona na
drzwiach przed wejściem na salę sesyjną.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Wniosek w sprawie zmian do porządku obrad zgłosił radny P. Wałeczek.

W związku z przygotowaniem przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji dwóch uchwał dla Rady Gminy
Wilkowice wraz z uzasadnieniami, zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Gminy
Wilkowice w dniu 23 października br., przedkładając wnioski następującej treści:

Wniosek o zmianę porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 23 października 2024 r. (kadencji
2024 - 2029) w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającą na wprowadzeniu uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice -jako ppkt i,

Wniosek o zmianę porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 25 września 2024 r. (kadencji 2024 -
2029) w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającą na wprowadzeniu uchwały w sprawie
przekazania wniosku według właściwości -jako ppktj.

Przewodnicząca Rady Gminy A. Macher poddała wnioski pod głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 23 października 2024 r. (kadencji 2024 - 2029)
w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającą na wprowadzeniu uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice -jako ppkt i.

W niki łosowania:

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Głosowano wniosek w s rawie:

zmiany porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice 23 października 2024 r. (kadencji 2024 - 2029)
w punkcie 9 - podjęcie uchwał w sprawie, polegającą na wprowadzeniu uchwały w sprawie
przekazania wniosku według właściwości -jako ppkt j

W niki losowania:

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.

Radny A. Caputa powiedział, że:

- w sprawie wyniesionego przejścia na ul. Wyzwolenia podpisano umowę z firmą RADEX i do
końca listopada jest termin na realizację tego zadania.
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- piktogramy, na ul. Fatata, które mają być zlokalizowane przy przedszkolu w Bystrej, są
zamówione i będą zainstalowane jak tylko pogoda na to pozwoli,

- 15 października, na posiedzeniu powiatowej komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego, na
ręce naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Bielsku - Białej przekazano
6.000 elementów odblaskowych dla uczniów klas 1-111 szkół naszego powiatu,

- 15 października na posiedzeniu powiatowej komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego, pan
naczelnik wydziału ruchu drogowego, przedstawił sytuacje na drogach powiatu bielskiego. Jako jeden
z przykładów niectoświetlonego przejścia dla pieszych wskazał przejście na ul. Wyzwolenia w rejonie
ul. Samotnej, podał to przejście jako jedno z kilku prezentowanych przejść stwarzających duże
zagrożenie. Jako drugie niebezpieczne przejście dla pieszych wskazał przejście przy ul. Fatata. Stąd
prośba, aby zająć się tym tematem, w szczególności jeśli chodzi o przejście na ul. Wyzwolenia.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.

Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym:

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Prowadzone postępowania:
l) W dniu 04. 10.2024 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Wdrożenie systemu zwiększającego

cyberbezpieczeństwo Urzędu Gminy Wilkowice wraz z dostawą niezbędnego sprzętu oraz
oprogramowania". W dniu 14. 10.2024 r. otwarto 2 oferty złożone do postępowania. Aktualnie
trwa ich badanie.

2) W dniu 04. 10. 2024 r. ogłoszono postępowanie na zdanie "Odbiór odpadów komunalnych
z terenu gminy Wilkowice". Planowany termin otwarcia ofert 04. 11.2024 r.

3) W dniu 11. 10.2024 r. dokonano wyboru wykonawcy na realizację usługi "Pełnienie funkcji
inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Rozbudowa ul. Kościelnej
w Bystrej". Wygrała firma Kierownik budowy - Wojciech Ciejka - cena oferty brutto 54 735, 00 zł.

4) W dniu 17. 10. 2024 r. ogłoszono postępowanie na usługę "Zimowe utrzymanie dróg na terenie
Gminy Wilkowice w sezonie 2024/2025". Planowany termin otwarcia ofert 25. 10. 2024 r

INWESTYCJE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:
l. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: Rozbudowa drogi

wojewódzkiej polegająca na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 942 ul. Żywiecka
w gminie Wilkowice wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego

Ponownie uzgadniany jest projekt budowlany wraz z projektem wniosku o wydanie decyzji ZRID
w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Złożono do uzgodnienia w ZDW projekt konstrukcji
nawierzchni. Opracowywane są projekty wykonawcze, techniczne i specyfikacje.

2. Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w tym:

a) Zadanie - Etap II i III: "Przebudowa ul. Sportowej oraz rozbudowa ul. Do Lasku w formule
zaprojektuj-wybuduj"

- wykonano projekt wstępny, geologię, projekt konstrukcji nawierzchni, projekty podziałów
nieruchomości, złożono wniosek o uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego. Zatwierdzono projekt
organizacji ruchu.

b) Zadanie - Etap IX: Rozbudowa ul. Do Boru w Wilkowicach w formule zaprojektuj - wybuduj.
Przedłożony został projekt wstępny do akceptacji.
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c) Zadanie - ETAP V i VI - Budowa i przebudowa ul. Spacerowej oraz przebudowa
ul. Wypoczynkowej w formule zaprojektuj wybuduj. Podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę
l 698 477, 60 zł.

3. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska, rejon działki nr
288/6

Inwestycja rozpoczęta w kwietniu 2024 roku, planowane zakończenie w kwietniu 2025 roku.
Aktualnie wykonano m. in. nasyp drogowy, zabudowę krawężników granitowych, kanalizację
deszczową, przebudowę sieci gazowej i budowę przyłącza wodociągowego i kanalizacji sanitarnej do
obiektu kontenerowego. Wartość inwestycji to 942 062, 52 zł brutto.

4. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej

Wyłoniono Wykonawcę robót budowlanych i inspektora nadzoru inwestorskiego.

5. Opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania: Budowa krajowej trasy
rowerowej nr 17 na terenie Gminy Wilkowice Etap l.

Podpisano umowę z projektantem PFU (koszt PFU to 25983, 75 zł, termin wykonania do
30. 12.2024 r. ).

6. Wykonanie systemu alarmowego i wizyjnego na budynku dworca kolejowego w Wilkowicach

W trakcie podpisywania umowy z oferentem, z uwagi na problem prawny z przyłączem
energetycznym.

7. Wykonanie systemu alarmowego i wizyjnego na budynku przy ul. Do Boru 3 w Wilkowicach

W trakcie podpisywania umowy.

8. Budowa nowych punktów świetlnych
a) Sołectwo Wilkowice

- budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Kamiennej w Wilkowicach (projekt + roboty budowlane) -
zabudowa l oprawy na wydłużonym wysięgniku, punktu zapalania - w trakcie realizacji, koszt
inwestycji 6150, 00 zł

b) Sołectwo Meszna

- budowa nowego punktu świetlnego przy ul. Strażackiej (projekt) - koszt projektu l 230, 00 zł,
w trakcie realizacji

- budowa nowego punktu świetlnego przy ul. Głogowej (projekt) - koszt projektu 1230,00 zł,
w trakcie realizacji

c) Sołectwo Bystra

- opracowanie dokumentacji projektowej budowy oświetlenia ulicznego przy ul. Halnej, w trakcie
realizacji, koszt dokumentacji 8 500,00 zł

9. Modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej przy ul. Ochota

Opracowano projekt wykonawczy konstrukcji skoczni narciarskich HS 31 i HS 19 im. Józefa Przybyły
przy ul. Ochota w Bystrej. Trwa przygotowanie dokumentacji do procedury przetargowej
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Koszt całkowity inwestycji 2 256 814,00 zł, uzyskano dofinansowanie z Programu inwestycji
o szczególnym znaczeniu dla sporty-edycja 2023, kwota dofinansowania l 579 769, 00 zł.

10. Budowa obiektu infrastruktury technicznej - zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie ul.
Klimczoka w 269a w Bystrej

Wykonano roboty ziemne, w tym częściową wymianę gruntu oraz wykonano płytę fundamentową
zbiornika.

11. Doposażenie placu zabaw oraz siłowni zewnętrznej przy ul. Strażackiej w Wilkowiach -
zakończono roboty budowlane.

12. Przestrzeń dla dzieci na placu za OSP Bystra - zakończono roboty budowlane.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:

Na poprzedniej sesji Rada Gminy Wilkowice podjęła uchwałę o odstąpieniu od studium. Od tego
czasu nie podejmowano kolejnych działań dot. planowania przestrzennego.

REPREZENTACJA GMINY.

26. 09 - spotkanie w Gminie Wilkowice ze Starostą Partnerskiej Gminy Puccw ze Słowacji w temacie
przyszłej współpracy transgranicznej
26.09 - wspólnie z Prezydentem Miasta Bielska-Białej wziąłem udział w uroczystych obchodach 85.
urodzin Mariana Kasprzyka, złotego medalisty olimpijskiego z Tokio z 1964 roku
28. 09 - udział w zawodach Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, które odbyły się na terenie boisk
przy ul. Do Lasku w Wilkowicach
03. 10 - udział w Święcie Drzewa zorganizowanym przez Klub Gaja w Witkowie przy GOK Promyk
w Bystrej

03. 10 - udział w spotkaniu dotyczącym Lasów Społecznych wokół Miasta Bielsko-Biała w siedzibie
Nadleśnictwa w Bielsku-Białej
05. 10 - udział w Dniu Seniora w Bystrej zorganizowanym przez Radę Sołecką w Bystrej, KGW Bystra
i OSP Bystra

07.10 - udział w Inauguracji 22. Święta Drzewa w Bielsku-Białej i projektu "Sadzimy Przyszłość"
w Tajemniczy Ogrodzie w Bielsku-Biatej
10. 10 - udział w uroczystościach pogrzebowych ŚP. Zbigniew Polakowski - wiceprezes PZLA ds.
obiektów i urządzeń, szef Komisji Obiektów i Urządzeń PZLA
11.10 - zorganizowałem Dzień Edukacji Narodowej dla uczniów, nauczycieli i dyrektorów ze szkół
z terenu Gminy Wilkowice
16. 11 - udział w VIII Colloquium Miejskie. Przyszłość śląskich miast w Katowicach
18. 10 - udział w uroczystym oddaniu do użytku nowego Zakładu Komunalnego w Jasienicy

6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca Rady poinformowała o udziale, wspólnie z Wójtem, w spotkaniu na terenie naszej
gminiy ze starostą partnerskiej gminy Pucov, w sprawie dalszych kierunków współpracy i realizacji
transgranicznych projektów,

- 5 października, wspólnie z wójtem gminy Wilkowice, otwarcie l Dnia Seniora dla mieszkańców
Gminy Wilkowice, zorganizowanego na placu za OSP w Bystrej,

- 12 października udział w II Biegu Dzieciaka, który organizowało dla przedszkolaków i dzieci klas l-1tl
Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Bystra "Bystrzańska Inicjatywa",
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- w Gminnym Ośrodku Kultury "Promyk" w Bystrej udział w prelekcjach podczas II Festiwalu
Górskiego "U źródeł Białki",

- w dniach 10-11 października uczestnictwo w II Krajowym Kongresie Współpracy Lokalnej
w Warszawie, podczas którego przedstawiciele różnych środowisk dyskutowali na temat metod
pogłębiania partycypacji obywatelskiej i aktywizacji społecznej,

- wraz z radnymi udział w wernisażu wystawie prac malarskich Jacka Kowatcze "Tu wszystko się
zaczęło" w GOK-u w Bystrej,

- 20 października udział w zakończeniu Mistrzostw Polski Juniorów Młodszych w skokach na
trampolinie, ścieżce i podwójnej mini - trampolinie w hali sportowej Gminnego Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Wilkowicach,

- uczestnictwo w zebraniu Kota Gospodyń Wiejskich w Bystrej,

7. Informacja Przewodniczącej Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.

Następnie przewodnicząca A. Macher powiadomiła, że w okresie międzysesyjnym nie przekazano do
Biura Radny żadnych interpelacje i zapytania.

8. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach oraz
realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o sprawozdanie przewodniczącą Komisji Rewizyjnej
Elżbietę Lenda, która powiedziała, że komisja miała swoje posiedzenie dnia 9 października br.,
w czasie którego wyznaczyła zespół kontrolny, który zajmie się kontrolą gospodarki odpadami
w zakresie windykacji oraz dochodów za 2024 r.

Komisja również wypracowała wniosek, który brzmi następująco:
Komisja rewizyjna wnioskuje o przygotowanie informacji przez Wójta Gminy Wilkowice
obejmującej dane w zakresie wysokości stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
planowanych na rok 2025. W wariancie porównawczym 2024 i 2025 wraz z informacją na temat
planowanych limitów w 2025 roku i wykorzystaniem limitów w 2024 roku i udostępnienie jej za
pomocą gazetki gminnej, strony internetowej, mediów społecznościowych oraz w sposób
zwyczajowo przyjęty (tablice ogłoszeń na terenie gminy).
Przewodnicząca komisji dodała, że wniosek podjęto na posiedzeniu 9 października -jednogłośnie.

Następnie głos zabrał przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pan Piotr Wałeczek, który
oświadczył, że komisja zebrała się 17 października br. Na posiedzeniu analizowała wniosek z dnia
13 września 2024 r. w sprawie podjęcia uchwały dotacyjnej na remont budynku w Wilkowicach oraz
figury przydrożnej naprzeciwko. Został przygotowany projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który
jednogłośnie był rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice.

Następnie komisja analizowała pismo, skargę z 29 września br. na bezczynność Wójta Gminy
Wilkowice w przedmiocie rozpatrzenia wniosku z dnia 29 lipca br. Został przygotowany projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem, które zostało jednogłośnie rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice.

W sprawach bieżących komisja analizowała pismo dotyczące drogi gminnej przy ul. Halnej.
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Następnie głos zabrała przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska
pani Bożenie Maślance, która odczytała sprawozdanie. Powiedziała, że w miesiącu październiku br.,
z uwagi na zakres potrzebnych do omówienia tematów zagadnień, komisja pracowała i obradowała
na dwóch posiedzeniach, kolejno w dniu 08 października oraz 21 października 2024r.
W dniu 08 października Komisja szczegółowo zapoznała się z sytuacją finansową i ekonomiczną spółki
EKOŁAD w kontekście wypracowania stanowiska w zakresie ustalenia limitów na odbiór odpadów na
rok 2025. Wysłuchała szczegółowo przygotowanych przez Referat Ochrony Środowiska analiz
w zakresie zestawienia zapłaconych faktur do ZGO, zestawienia planowanych dochodów z deklaracji
mieszkańców Gminy, ulg i kosztów administracyjnych obsługi, jak również prognozą finansową na rok
2025 w zakresie gospodarki odpadami.

Po zapoznaniu się z materiałami i przedyskutowaniu tematu podjęto odpowiednie wnioski;

l) Komisja proponuje, aby opłatę za odbiór odpadów komunalnych na 2025 r. pozostawić bez
zmian za wyjątkiem domków letniskowych, gdzie proponuje się wprowadzenie opłaty w wys.
267 zł od domku letniskowego na rok w 2025 r.

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że na posiedzeniu komisji poddała pod głosowanie
wniosek, aby limit w przypadku odpadów zielonych ustalić na poziomie 500 kg na rok, a w przypadku
odpadów remontowo-budowlanych na poziomie l tony na rok - wniosek nie zyskał większości
głosów na komisji (2 głosy za i 7 przeciwko)

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że na posiedzeniu komisji poddała pod głosowanie
wniosek radnej M. Olma, aby limit na odpady remontowo - budowalne i zielone ustalić na poziomie
500 kg (7 głosów za i 2 przeciwko)

Wysłuchano również informacji Pani Skarbnik i zapoznano się z propozycją planowanych dochodów
z tytułu podatków od nieruchomości i środków transportu proponowanych na rok 2025. Podjęto
dyskusję, w wyniku której sformułowano wnioski, aby w/w podatki od nieruchomości oraz środków
transportu na rok 2025 pozostawić na niezmienionym poziomie roku 2024.

2) Wniosek o utrzymanie stawek podatkowych na rok 2025 r. na poziomie obowiązujących
stawek podatkowych w 2024 r. w zakresie podatku od środków transportowych i podatku od
nieruchomości.

Następnie Komisja udafa się na wizytację obiektów i terenów Gminy Wilkowice. Przedmiotem
wizytacji był budynek gminny znajdujący się w Mesznej przy ul. Szkolnej 7 oraz szatnie Szkoły
Podstawowej nr l w Bystrej. Po wizytacji komisja zakończyła swoje posiedzenie.

Natomiast w dniu 21 października br. Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska uzyskała
informację na temat stanu realizacji audytu zdarzeń związanych z przydatnością wody do spożycia
wraz z analizą systemu zaopatrzenia w wodę obsługiwanego przez Spółkę Wodociągową
wWilkowicach ze szczególnym uwzględnieniem analizy wpływu zagrożeń biologicznych dla
bezpieczeństwa dostaw wody dla mieszkańców, w szczególności - zagrożenia dla wody surowej,
proces uzdatniania, proces dezynfekcji, zagrożenia występujące bezpośrednio w samej sieci,
w przyłączach jak również punktach pomiarowych. Wykład w tym zakresie wygłosił dr Krzysztof
Filipek. W spotkaniu uczestniczyli również przedstawiciele Spółki Wodociągowej w Wilkowicach
w osobach Pana Prezesa oraz Kierownika Spółki.

Następnie Komisja zapoznała się z wnioskami, jakie zostały złożone do budżetu Gminy na rok 2025
przez jednostki gminy, organizacje oraz poszczególne komisje pracujące przy Radzie Gminy.
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Ponadto zapoznano się z Audytem Krajobrazowym Województwa Śląskiego. Dokumentem
sporządzonym po raz pierwszy przez Urząd Wojewódzki Województwa Śląskiego, jako akt
planowania przestrzennego opracowany na podstawie ścisłej metodologii określonej
w rozporządzeniu w zakresie sporządzania audytów krajobrazowych.
Komisja nie wniosła zastrzeżeń do przedłożonego dokumentu, proponując Radzie Gminy podjęcie
następującego wniosku:

Rada Gminy Wilkowice, po zapoznaniu się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Śląskiego w sprawie wydania opinii do projektu audytu krajobrazowego województwa śląskiego, nie
wnosi uwag do informacji zawartych w przedmiotowym piśmie.

W dalszej części Komisja zapoznała się z propozycją dróg gminnych przeznaczonych do projektowania
celem przeprowadzenia ich remontu. Posiadanie gotowego projektu wraz z pozwoleniem na budowę
jest kluczowym elementem w chwili ogłoszenia odpowiednich naborów wniosków w tym zakresie.
Kryterium wyboru był stan techniczny drogi jak również czasookres od ostatniego remontu.

Wypracowano wniosek: Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie na 2025 r. środków na
opracowanie dokumentacji remontu dróg na prace projektowe

Następnie przystąpiono do omówienia wizytacji obiektów i terenów Gminnych w wyniku której
sformułowano następujące wnioski:

l. Komisja wnioskuje, aby dążyć do rozbiórki budynku w Mesznej przy ul. Szkolnej 7, gdyż stan
budynku grozi katastrofą budowlaną

2. Komisja podtrzymuje wniosek do budżetu na 2025 r. zgłoszony przez dyrektora Szkoły
Podstawowej nr l w Bystrej w zakresie remontu szatni szkolnych dla uczniów w tej placówce.

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do opiniowania projektów uchwał, których stosowne
rekomendacje zostaną przedstawione w punkcie podejmowania uchwał.

Przewodnicząca A. Macher poprosiła przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury o złożenie
sprawozdania.

Przewodniczący komisji pan Jacek Chowaniec poinformował, że Komisja Oświaty i Kultury
miała posiedzenie 16 października br. o godzinie 14:00, w posiedzeniu wzięło udział 6 członków
komisji, oraz zastępca Wójta Gminy Wilkowice, dyrektor ZOSiP, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury
Promyk, dyrektor Szkoły Podstawowej nr l w Wilkowicach, dyrektor Szkoły Podstawowej nr l
w Bystrej, dyrektor Zespołu Szkół w Mesznej.
Pani dyrektor ZOSiP zapoznała wszystkich z wnioskami dyrektorów placówek oświaty do budżetu na
2025 rok. Dyrektorzy szkół przedstawili analizę wyników egzaminów w klasach ósmych. Średnie
wyniki egzaminów w poszczególnych szkołach podstawowych z terenu gminy Wilkowice z języka
polskiego, matematyki oraz języka angielskiego, były znacznie wyższe od średniej skali powiatu,
województwa oraz kraju. Najsłabszy wynik osiągnęli uczniowie z języka niemieckiego. Komisja
opiniowała wniosek o przyznanie nagrody w dziedzinie artystycznej, oraz opiniowała uchwałę
o organizacjach pozarządowych. Rozmawiano również o wymianie sprzętu komputerowego
w szkołach zgodnie z nowymi wymaganiami, które zaczęły obowiązywać od dnia 15 października
2024 r. - proces wymiany komputerów należy zakończyć do 31 sierpnia 2026 r.
Wszystkie punkty porządku posiedzenia zrealizowano w całości.

Przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Katarzyna Pilarz
poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się we wtorek 22 października 2024 roku o godz.
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15:00. W posiedzeniu komisji uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji a także Wójt Gminy
Wilkowice.

W toku realizowanego porządku posiedzenia odbyła się analiza przygotowania do sezonu zimowego
2024/2025 (obiekt na Magurce jest przygotowany, konieczne przeglądy zostały dokonane.
Harmonogram obiektu GOSiR uwzględnia większą częstotliwość prowadzenia treningów na hali przez
kluby sportowe Gminy Wilkowice).
Ponadto Komisja zaopiniowała uchwałę dotyczącą programu współpracy Gminy Wilkowice
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami.
Podczas posiedzenia Komisji nie zostały wypracowane żadne wnioski.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) podatku od środków transportowych na rok 2025,

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uzasadnienie w/w uchwały należy uzupełnić o zapis -
dotyczący zamieszczenia stawek minimalnych w Monitor Polski póz. 883 obwieszczenie Ministra
Finansów z 16 października br.
Uchwała określa wysokość stawek podatku od środków transportowych, które będą na poziomie
stawek z roku 2024 r. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Komisję Budżetu,
Infrastruktury i Ochrony Środowiska o rekomendację uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje Radzie Gminy jednogłośnie podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

podatku od środków transportowych na rok 2025,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/48/2024.

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, budynków, budowli i gruntów oraz
zwolnień na rok podatkowy 2025,

Przewodnicząca poinformowała, że uchwała określa wysokość stawek podatku od nieruchomości,
budynków, budowli i gruntów oraz zwolnień na rok podatkowy 2025, które również będą utrzymane
na poziomie stawek z roku 2024 r.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje Radzie Gminy jednogłośnie podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, budynków, budowli i gruntów oraz zwolnień
na rok podatkowy 2025,
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W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nikł imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/49/2024.

c) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi
z terenu nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości

wykorzystywanych na cele rekreacyjna - wypoczynkowe

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje Radzie Gminy jednogłośnie podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

ustalenia ryczałtowej stawki optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi
z terenu nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjna -wypoczynkowe.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/50/2024.

d) programu współpracy na rok 2025 Gminy Wilkowice z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie,

Przewodnicząca Rady A. Macher przypomniała, że w projekcie w/w uchwały były pozostawione
miejsca do uzupełnienia, dlatego zaproponowała podjęcie wniosku, który odczytała, a następnie
poddała pod głosowanie: uzupełnienie projektu uchwały Rady Gminy Wilkowice w sprawie programu
współpracy na rok 2025 Gminy Wilkowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o
których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o
wolontariade - w § 15 oraz uzasadnienia do ww. uchwały o informacje w zakresie dotyczącym
określenia w projekcie budżetu na rok 2025 wys. środków planowanych na realizacje Programu -
400. 000,00 zł oraz wskazanie www. uchwale w § 18 ust. 4 i 5 informacji na temat terminu
przeprowadzenia konsultacji tj. od 14. 10.2024 do 21. 10.2024 oraz ilości osób, które wzięły udział w
konsultacjach tj. 4.

Głosowano wniosek w s rawie:

uzupełnienia: projektu uchwały Rady Gminy Wilkowice w sprawie programu współpracy na rok 2025
Gminy Wilkowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3
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ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - w § 15 oraz
uzasadnienia do ww. uchwały o informacje w zakresie dotyczącym określenia w projekcie budżetu na
rok 2025 wys. środków planowanych na realizacje Programu - 400. 000,00 zł oraz wskazanie w ww.
uchwale w § 18 ust. 4 i 5 informacji na temat terminu przeprowadzenia konsultacji tj. od 14. 10.2024
do 21. 10.2024 oraz ilości osób, które wzięły udział w konsultacjach tj. 4.

W niki tasowania:

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Przewodnicząca powiedziała, że uzupełnienia do uchwały zostały przegłosowane jednogłośnie.

Następnie poprosiła o rekomendację uchwały przez Komisję Kultury i Oświaty oraz Komisję Sportu,
Zdrowia i Spraw Społecznych.

Przewodniczący Komisja Kultury i Oświaty J. Chowaniec poinformował, że komisja jednogłośnie
zarekomendowała Radzie Gminy podjęcie w/w uchwały.

Przewodnicząca Komisja Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych K. Pilarz poinformowała, że komisja
jednogłośnie zarekomendowała Radzie Gminy podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

programu współpracy na rok 2025 Gminy Wilkowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie,

W niki losowania:

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/51/2024.

e) zmiany uchwały nr XVII/166/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilkowice

Przewodnicząca poprosiła o rekomendację Komisję Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje jednogłośnie Radzie Gminy podjęcie w/w uchwały.
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Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr XVII/166/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilkowice.

W niki łosowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Dariusz Kanik

W/w uchwale nadano numer IX/52/2024.

f) przekazania skargi M. Sz. z dnia 18 września 2024 r. na uchwałę Rady Gminy Wilkowice Nr
XLVI/432/2022 z dnia 28 września 2022 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice w zachodniej części gminy, obejmującej część terenu Parku
Krajobrazowego Beskidu Śląskiego w miejscowości Bystra do sądu administracyjnego,

Przewodnicząca poprosiła Komisję Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska o rekomendację
w/w uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje jednogłośnie Radzie Gminy podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

przekazania skargi M. Sz. z dnia 18 września 2024 r. na uchwałę Rady Gminy Wilkowice Nr
XLVI/432/2022 z dnia 28 września 2022 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice w zachodniej części gminy, obejmującej część terenu Parku
Krajobrazowego Beskidu Śląskiego w miejscowości Bystra do sądu administracyjnego,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/53/2024.

g) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 rok,

Pani Skarbnik dokonała analizy projektu w/w uchwały.
W projekcie uchwały zaplanowano zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę l. 832. 367, 49 zł
oraz zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 632. 367,49 zł. Następnie omówiła szczegółowo
zakres proponowanych zmian.
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Zaproponowane zmiany powodują konieczność wprowadzenia zmian w 9 załączników. Ponadto
zwiększa się również nadwyżka budżetowa oraz będziemy mieli wolne środki na rok przyszły
w kwocie l 200 000 zł.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą przyjąć:
Plan dochodów 104. 113. 828, 34 złotych
Plan wydatków 101.680.691,74 złotych
Planowana nadwyżka budżetowa 2.433. 136,60 złotych

Planowana nadwyżka budżetowa w wysokości 2.433. 136,60 złotych:
l) przelana zostanie na rachunki lokat w kwocie 1.643. 136,60 złotych,
2) przeznaczona zostanie na udzielenie pożyczek na finansowanie zadań realizowanych z udziałem
środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 790.000,00 złotych

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja rekomenduje jednogłośnie Radzie Gminy podjęcie w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 rok,

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata

W/w uchwale nadano numer IX/54/2024

h) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2024 -
2036.

P. Skarbnik poinformowała, że zmiany w WPF odzwierciedlają w/w zmiany wprowadzone w budżecie.
W uchwale mamy zawarte dostosowanie do harmonogramów płatności na projektach unijnych,
ponadto we wszystkich latach są dokonywane zmiany na jednostkach oświatowych. Następnie Pani
Skarbnik przedstawiła analizę szczegółową zaproponowanych zmian.
Projekt w/w uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej jest dostosowywany do projektu
budżetu, który będzie opracowywany przez pana Wójta do 15 listopada.

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o rekomendację uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka poinformowała,
że komisja jednogłośnie rekomenduje Radzie Gminy podjęcie zaproponowanych zmian.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2024 - 2036.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/55/2024.

i) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił propozycję uzasadnienia do w/w
uchwały - załącznik nr 3 do protokołu.

Głosowano w s rawie:

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice.

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nikł imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/56/2024.

j) przekazania wniosku według właściwości

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił uzasadnienie do w/w uchwały -
załącznik nr 4 do protokołu.

Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości.

W niki losowania:

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski,
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr
Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

W/w uchwale nadano numer IX/57/2024.

Następnie Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 - minutową przerwę.

Po zakończeniu przerwy Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.
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10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych - Przewodnicząca Rady Gminy
Wilkowice.

Przewodnicząca przedstawiła informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych
Przewodniczącemu Rady Gminy Wilkowice przez Radnych Gminy Wilkowice w 2024 roku -
Informacja szczegółowa stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przedstawiła również informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi Gminy
Wilkowice w 2024 r. Informacja szczegółowa stanowi załącznik nr 6 do protokofu.

11. Przyjęcie protokołu z sesji Yll/2024 z 28 sierpnia 2024 r. oraz Ylll/2024 z 25 września 2024 r.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji Yll/2024 z 28 sierpnia 2024 r.

W niki tasowania:

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:

Jordan Barański, Adam Bysko, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Elżbieta
Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna
Pilarz, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Krzysztof Krajewski

Przyjęto protokół z sesji Yll/2024 z 28 sierpnia 2024 r.

Głosowano w s rawie;

przyjęcia protokołu z sesji Ylll/2024 z 25 września 2024 r.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (2)
Adam Bysko, Dariusz Kanik

Przyjęto protokół z sesji Ylll/2024 z 25 września 2024 r

12. Wolne wnioski, komunikaty.

Przewodnicząca odczytała pisma, które wpłynęły do Rady Gminy:

- z 30 września br. - powiadomienie pełnomocnika inicjatorów referendum o odstąpieniu od
inicjatywy przeprowadzenia referendum gminnego - pismo z 30 września br
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- z 30 września br. - pismo przewodnie pełnomocnika inicjatorów referendum wraz z protokołem
komisyjnego zniszczenia kart poparcia inicjatywy przeprowadzenia referendum gminnego (... ) wraz
z Prognozą oddziaływania na środowisko, wyłożonego do publicznego wglądu przez Wójta Gminy
Wilkowice w dniach 8 marca 2024 r. - 29 marca 2024 r., co do którego powiadomienie i zamiarze
przeprowadzenia referendum zostało złożone Wójtowi Gminy Wilkowice w dniu 30 sierpnia 2024r.,

- z 9 października br. dotyczące naprawy drogi gminnej ul. Halna w Bystrej od skrzyżowania z ul. Ława
- czekamy na opinię prawną,

- z 16 października br. dotyczące przekazanego wniosku do Wójta - czekamy na opinię prawną,

- z 21 października br. dotyczące remontu drogi gminnej - ul. Długa - czekamy na opinię prawną.
Przewodnicząca przypomniała, że składała już w sprawie ul. Długiej interpelację do Wójta.

- pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego z 17 października br. w sprawie opinii do
projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego.
Przewodnicząca zaznaczyła, że audyt jest tworzony pierwszy raz, odpowiedź na pismo trzeba załączyć
do 30 dni. Przechodzimy do etapu opiniowania audytu przez Radę Gminy. Nad sprawą pracowała
Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska i opracowała wniosek w tej sprawie.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka odczytała
wypracowany wniosek:

Rada Gminy Wilkowice po zapoznaniu się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Śląskiego w sprawie wydania opinii do Audytu Krajobrazowego Województwa Śląskiego, nie wnosi
uwag do informacji zawartych w przedmiotowym piśmie.

Przewodnicząca Rady zapytała, czy to był wniosek podjęty jednogłośnie?
Tak, odpowiedziała B. Maślanka.

Głosowano wniosek w s rawie:

Rada Gminy Wilkowice, po zapoznaniu się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Śląskiego w sprawie wydania opinii do projektu audytu krajobrazowego województwa śląskiego nie
wnosi uwag do informacji zawartych w przedmiotowym piśmie.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nik! imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (4)
Jacek Chowaniec, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Katarzyna Pilarz

Radna E. Lenda powiedziała, że w związku ze szkodami powstałymi po powodzi mieszkańcy ul.
Rzemieślniczej, pytają o naprawę tej ulicy. Stan drogi pogorszył się po powodzi, dlatego radna
zaapelowała ojej naprawę.
Wójt odpowiedział, że od 15 wrześnie br. referat służb technicznych naprawia drogi. W kolejnych
dniach będą naprawiane kolejne ulice. Wójt zapewnił, że w miarę możliwości naprawiamy te drogi,
które wymagają naprawy
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Radna M. Olma poruszyła temat doświetlanie przejść dla pieszych. Zwróciła się z prośbą, aby
przeanalizować wszystkie przejścia dla pieszych na terenie gminy - ul. Szczyrkowska - cztery przejścia
(droga powiatowa). Ul. Wyzwolenia - również w tym zakresie wymagana jest interwencja.

Radna poprosiła, żeby przyjąć jakichś harmonogram prac, dotyczący doświetlania przejść dla
pieszych.

Drugi temat, który wskazała radna M. Olma związany jest z ul. Kościelną i Skośną w Bystrej. Zapytała,
kiedy rozpoczną się prace drogowe i poprosiła, aby podać mieszkańcom, jak mają się przemieszczać
podczas prowadzenia modernizacji dróg. Trzeba przedstawić plan organizacji ruchu i zamieścić go na
stronie internetowej, Facebooku i tablicach informacyjnych.
Wójt wyjaśnił, że nad tematem dotyczącym doświetlenie przejść na ul. Fałata pracujemy,
a w przypadku ul. Wyzwolenia rozeznamy temat w porozumieniu z ZDP.
Pracujemy również nad informacjami do mieszkańców, które planujemy przekazać jeszcze przed
rozpoczęciem prac na ul. Kościelnej i Skośnej w Bystrej.

Radny P. Handzlik zgłosił, na prośbę mieszkańców, problem związany z mostem na ul. Długiej
w Wilkowicach, który ma nadwyrężone barierki, a droga ta jest wąska. Należałoby wzmocnić barierki
z uwagi na bezpieczeństwo.
Wójt stwierdził, że odbędzie się wizja w terenie.
Radna B. Maślanka dodała, że rozmawiała w sprawie tego mostu z sołtysem Witkowie. Most ten jest
podmyły, a wszelkie informacje z nim związane można zaczerpnąć u pana sołtysa.

13. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła sesję, wypowiadając formułę:
"Zamykam IX sesję Rady Gminy Wilkowice kadencji 2024-2029".

Pr;

Rady/Gminy Wilkowice

Przygotował(a): Małgorzata Lempart '^t<

Anna Strzelczyk ^

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany zostai na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi zafqcznik do protokołu z 23 października 2024 r.

Do w/w protokołu załqczone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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